
 

 

 Elnökségi ülés 
 ELTE Pedagógiai és Pszichológiai Kar Hallgatói Önkormányzat 

Jegyzőkönyv 

2025. március 25. (18:02-19:39) 
Helyszín: KAZY 

 
 
Jelenlévők: 
 

1. Lillik Dóra    Elnök 

2. Könczöl Luca   Elnökhelyettes 

3. Andrónyi Réka   Szombathelyi ügyekért felelős alelnök 

4. Szigeti Dominika   Szervezetfejlesztésért felelős alelnök 

5. Wawra Máté   Kommunikációs Bizottság elnöke 

6. Szántó Lili    Gazdasági Bizottság elnöke 

7. Csordás Dorottya   Külügyi Bizottság elnöke 

8. Czingráber Péter   Perspektíva főszerkesztő 

9. Gál Enikő     Vendég 

10. Kubik Eszter   Vendég 

11. Schneider Zita Marianna  Vendég 

12. Juhász Anna    Vendég 

13. Tóth Zsófia     Vendég 

14. Molnár Zille    Ellenőrző Bizottsági tag 

15. Szóráth Blanka   Ellenőrző Bizottság elnöke 
 
 
Az ELTE PPK HÖK Elnökségi ülése 7 mandátummal határozatképes. 
Lillik Dóra javaslatára az ülés jegyzőkönyvvezetője Szóráth Blanka. 
A javaslatot az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodó szavazattal egyhangúlag elfogadta. 
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Az előzetesen kiküldött napirendi pontok a következők: 
 

1. Kortárs Segítők és a PPK HÖK együttműködése 

2. Aktualitások és beszámolók 

3. Egyebek 

 
Az Elnökség 7 igen, 0 nem és 0 tartózkodással egyhangúlag elfogadta a meghívóban rögzített 
napirendi pontokat. 
 
1. Kortárs Segítők és a PPK HÖK együttműködése 

 
Juhász Anna megosztja, hogy már három éve Kortárs Segítő, ahol jelenleg a 

továbbküldési folyamatok koordinálásáért felel. A program pszichológia szakos hallgatókból 
áll, minimum másodéves hallgatók részvételével. Az alap fókusz a segítő beszélgetéseken, 
társas eseteken, önismereti csoportok van. Jelenleg átalakult a hangsúly, ugyanis a segítő 
beszélgetéseknél megváltozott az alkalomszám. 

Lillik Dóra rákérdez az Életvezetési Tanácsadóval való együttműködésre, továbbá 
jelzi, hogy szükség esetén szívesen felhozza a témát a Vezetői Értekezleten is. Juhász Anna 
elmondja, hogy az eddigiek során jól működtek együtt, viszont nem találtak hivatalos 
dokumentumot arról, hogy a Kortárs Segítők az Életvezetési Tanácsadó alá tartoznának, vagy 
hogy teljesen különálló szervezetként működhetnek. Ezért felmerül a kérdés, hogy milyen 
mértékben szabhatják meg saját működésüket.nem találtak doksit arról h alájuk tartoznak v 
különálló szervezet, működést mennyire szabhatják meg. Lillik Dóra azt kérdezi, hogy a 
szupervíziót ők intézik-e. Juhász Anna azt válaszolja, hogy a szakmai felügyeletet igen, és 
mivel ez tőlük függ, emiatt az őszi félévben korlátozottan voltak esetvezetések. Lillik Dóra 
azt kérdezi, hogy ez a változás hallgatói visszajelzés alapján történt, esetleg kiderült-e hibás 
működés hallgatói esetnél. Juhász Anna azt válaszolja, hogy erről nem tudtak, illetve azt 
vették észre, hogy egyre nehezebb, súlyos esetek kerülnek hozzájuk. 

Czingráber Péter azt kérdezi, hogy mivel indokolták a beszűntetéseket, amire Anna azt 
válaszolja, hogy egyre komolyabb problémák érkeztek be.  

Juhász Anna elmondja, hogy a gyakorlatban nem történt jelentős változás a 
működésükben, mivel jelenleg kicsivel több önismereti társas estet szerveznek, ezzel a 
közösségépítést és egymás programjainak erősebb népszerűsítését is támogatják. Emellett 
elkezdték összegyűjteni a lehetőségeket, hogy hová tudják irányítani a hallgatókat súlyosabb 
eseteknél.  

Juhász Anna azt kérdezi, hogy a hallgatók felől érkezett-e bármilyen kérés, mivel más 
karokon felmerült egy kisokos készítése a mentális egészséggel kapcsolatban. 
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Lillik Dóra azt kérdezi, hogy az Erasmus+ programban résztvevő hallgatóknak esetleg 

szervezés alatt áll-e egy csoport. Juhász Anna azt válaszolja, hogy gondolkodnak anyag 
szerkesztésen, illetve jó lenne tájékoztató kampányt tartani, ami egyetemi szinten is 
működhetne.  

Gál Enikő felveti, hogy a mentorprogram megvalósulása esetén a Kortárs Segítőkkel 
érdemes lenne elgondolkodni együttműködésben a pszichológiai támogatás érdekében. Lillik 
Dóra elmondja, hogy csoportokat lehetne kialakítani, amikhez egy-egy embert lehetne 
rendelni, és az egyetemkezdés nehézségét keretezni. 

Czingráber Péter azt kérdezi, hogy a Hallgatói Önkormányzat hogyan tudna segíteni 
az Életvezetési Tanácsadóval kialakult konfliktusban. Juhász Anna azt válaszolja, hogy majd 
a csoport koordinátorokkal össze fogja kötni őket.  

Lillik Dóra elmondja, hogy elküldi a fogadóóra időpontját, és majd akkor tudnak 
egyeztetni.  

Wawra Máté elmondja, hogy szívesen kiraknak anyagokat, továbbosztanak tartalmakat 
a nagyobb elérés biztosítása érdekében. A weblapon a közéleti fülnél pedig érdemes csinálni 
egy alfület egy bemutatkozó blokkal, amit a hallgatók is el tudnának olvasni. Lillik Dóra 
megosztja, hogy jelenleg is van ilyen a honlapon, de ha szeretnék lehet aktualizálni a 
szöveget, illetve új bejegyzést készítve is közzé lehet tenni.  

Lillik Dóra azt kérdezi, hogy még miben tudna segíteni a Hallgatói Önkormányzat. 
Juhász Anna elmondja, hogy az eddigi eseményekre kevesen jelentkeztek, és sokan a 

közösséget hiányolták, emiatt erre nagyobb figyelmet fordítottak, így az események 
teltházasak. Erasmus csoport még egyelőre nincs tervben, de szerinte jövőre ki lehetne 
dolgozni.  

 
2. Aktualitások és beszámolók 
 

Szóráth Blanka azzal kezdi meg a beszámolók sorát, hogy sikeresen véget ért a 
Doktorandusz Önkormányzat választása, március 22-én a Hallgatói Önkormányzat 
választásának a jelöltállításra való felhívás szakasza elkezdődött, és március 23-án az 
Ellenőrző Bizottság csapatépítést tartott. 

Wawra Máté elmondja, hogy a Mindenki Segít Napok promóciójával foglalatoskodott, 
és a tegnapi nap közzétettek egy kérdezz-felelek tartalmat a társasjátékok beszerzése kapcsán.  

Szigeti Dominika megosztja, hogy március 20-án lesz egy TikTok megbeszélés, illetve 
március 21-én Kovács Noémivel és Tóth Hubával tartanak egy megbeszélést, ahol többek 
között összeállítják a minitábor kisokost, és átnézik az animátori Játékenciklopédiát. Március 
24-én átnézte a Delegált Kör képzéstervét, amihez fejlesztési javaslatokat is tett. A mai nap 
megbeszélte Zeöld Ákossal a Delegált Körrel kapcsolatos javaslatokat, frissítette a 
születésnapos falat az irodában, illetve részt vett egy Küldöttgyűlésen. 
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Czingráber Péter beszámol arról, hogy a hétvége során kijavította a beérkező írásokat, 
továbbá megszervezték a Petőfi Irodalmi Múzeum látogatását. 

Könczöl Luca elmondja, hogy március 22-én egyeztetett Szigeti Dominikával az 
onboarding kézikönyv frissítéséről és az átadás-átvételi dokumentumokról, valamint a 
hétvége folyamán egyeztetett a küldöttgyűlési beszámolókról. Azzal a kéréssel fordul a 
jelenlévők felé, hogy a határidőket vegyék komolyan, mert a csúszások jelentősen 
megnehezítik a dolgát. A mai nap pedig részt vett a Küldöttgyűlésen. 

Csordás Dorottya elmondja, hogy március 20-án ment ki egy emlékeztető poszt a 
Mentor Körbe való jelentkezésről, március 21-én tartottak egy Bizottsági ülést, és a mai nap 
részt vett egy Küldöttgyűlésen.  Lillik Dóra arra kéri, hogy magyarázza el a Head 
diákszervezetet. Csordás Dorottya megosztja, hogy a kezdeményezés a Társadalomtudományi 
Karról indult, nagyköveti és politikai témákban tartanak workshopokat, és az előző héten 
mutatkoztak be az EHKB ülésen. Lillik Dóra elmondja, hogy megpróbálják meghívni őket a 
következő Elnökségi ülésre.  

Szántó Lili beszámol arról, hogy egyeztetett az ISZTK fellépőkről, intézi az 
igénylőket, valamint a szponzorációt is tervezi. Március 18-án és a mai nap részt vett egy 
Gólyatábor főszervezői megbeszélésen és a Küldöttgyűlésen.  

Andrónyi Réka arról számol be, hogy a Savaria Egyetemi Központ Tavaszi Egyetemi 
Napok nevezetű rendezvénynél helyszínváltozás történt a bulinál, és a programok terén lesz 
majd főzőverseny, filmest, szabadulószoba, ékszerkészítő workshop, focibajnokság. A 
Gólyahétet a takarítás miatt egy nappal csúsztatni kellene, emiatt egy nappal tervezik 
lerövidíteni a rendezvényt.  

Lillik Dóra azt osztja meg, hogy március 19-én részt vett egy Gólyatábor főszervezői 
megbeszélésen, ahol átnézték a programtervet, március 20-án volt egy Gólyatábor főszervezői 
és koordinátori megbeszélés, ahol szintén megvitatták a programtervet. A Gólyahét a 
Gólyatábor előtt kerül megrendezésre. Csordás Dorottya azt kérdezi az Orientation Week 
eseménnyel párhuzamosan lenne-e. Lillik Dóra azt válaszolja, hogy ezzel kapcsolatban a 
Nemzetközi Irodát érdemes megkeresni. Az Informatikai Karral hamarosan egyeztetnek a 
Gólyatábor miatt, március 24-én részt vett egy EHÖK Gólyatábor megbeszélésen, továbbá a 
mai nap egyeztetett a Kommunikációs Irodával, illetve részt vett egy Gólyatábor főszervezői 
megbeszélésen és a Küldöttgyűlésen. 
 

3. Egyebek 

Lillik Dóra elmondja, hogy a Bizottsági tagok utánpótlása miatt még ne aggódjanak, 
ugyanis ezzel elég ha nagyjából 1 hónap múlva foglalkoznak. Abban az esetben ha az 
utódokat vinnék valamilyen ülésre, mindenképpen szóljanak erről neki. A programterveknél 
fontosak az egyeztetések, és kérdés esetén bátran keressék őt.  
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Szigeti Dominika megosztja, hogy az Összetartáson felmerült, hogy a tudásátadást 
érdemes lenne valahol vezetni. Könczöl Luca elmondja, hogy szerinte elég nehéz ezt számon 
tartani. Lillik Dóra elmondja, hogy az átadás-átvételi dokumentumok után megnézik, és 
készítenek egy ellenőrző listát a tudásátadáshoz.  

Wawra Máté beszámol arról, hogy holnap lesz egy TikTok megbeszélés, ahol többek 
között azt szeretnék tisztázni, hogyan tudnák a kapacitást úgy átszervezni, hogy a sűrűsödő 
videós tartalomkészítési igényeket kezelni tudják. Mivel Csordás Dorottyáék gondolkodnak a 
külföldi hallgatók számára egy TikTok felületben, aminél szívesen segédkeznének videók 
készítésében, azonban hosszú távú projektként ezt nem tudnák fenntartani. Felmerült 
ötletként, hogy a Mentorkör egyik képzésén a Kommunikációs Bizottság is bemutatkozhatna, 
hogy idővel legyen egy olyan közeg, ami tudna tartalmakat gyártani TikTok-ra. Lillik Dóra 
azt kérdezi, hogy a Nemzetközi Irodának van-e TikTok felülete, amire Csordás Dorottya 
nemmel felel. Lillik Dóra elmondja, hogy az április 10-ei képzésen kerül sor a Hallgatói 
Önkormányzat bemutatására, így oda több tisztségviselő is jöhetne.  

Szántó Lili megosztja, hogy hamarosan ki kellene találni, hogy milyen szponzorokat 
szeretnénk a Gólyatáborba. Lillik Dóra elmondja, hogy a nyakpasszokon, karszalagon is meg 
lehetne jeleníti őket. Szántó Lili felveti, hogy akár molinót is hozhatnának. 

Lillik Dóra elmondja, hogy ma egyeztetett a Kommunikációs Irodával, és felvetette a 
karrier nap ötletét, ahol módszerspecifikus képzéseket lehetne hirdetni, szakképzéseket és 
kérdőíveztető cégeket megjeleníteni. Hamarosan erről egyeztetnek a Dékáni Hivatallal, és a 
program leghamarabb ősszel tudna megvalósulni. Szigeti Dominika javasolja, hogy a 
későbbiekben más szakokat is be lehetne vonni a rendezvénybe.  
 
 
 
Nem érkezett több bejelentés, így Lillik Dóra az ülést 19:39 perckor lezárja. 
 
 
 
Budapest, 2025. március 18.  
 
  
   Lillik Dóra Szóráth Blanka 
        elnök elnök 
ELTE PPK HÖK Ellenőrző Bizottság 
 ELTE PPK HÖK   
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